

The capital of Russia



МБОУ ДО "ЦДТ "Созвездие"

Педагог по английскому языку
Краснова К.О.

The capital of Russia



□ *Moscow is the capital of Russia. It is one of the biggest and most beautiful cities in the world. Moscow is a modern city.*



□ *Москва – столица России. Это один из крупнейших и самых красивых городов мира. Москва-современный город.*

Population



□ **The population of the city is about 9.8 million people.**

□ **Население города составляет 9.8 млн. человек.**



Political centre



□ *Moscow is a political centre, where the government of the country works.*

□ **Москва это политический центр, где работает правительство страны.**



Yuri Dolgoruky



- **Moscow was founded in 1147 by Yuri Dolgoruky. The total area of Moscow is about nine hundred square kilometers.**
- **Москва была основана в 1147 году Юрием Долгоруким. Общая площадь Москвы составляет около девятьсот квадратных километров.**

Bolshoi Theatre



- *The Bolshoi Theatre is one of the famous theatres in the world.*
- *Большой театр один из самых знаменитых театров мира.*



Tretyakov Art Gallery and Pushkin Fine Arts Museum



- *If you are fond of painting, you can go to the Tretyakov Art Gallery or to the Pushkin Fine Arts Museum and see a lot of interesting portraits and landscapes there.*
- **Если вы любите живопись, вы можете пойти в Третьяковскую галерею или в Музей изобразительных искусств и увидеть там много интересных портретов и пейзажей.**

Kremlin and Red Square



- One can see the Kremlin and Red Square in the city.
- В городе можно увидеть Кремль и Красную площадь.



Luzhniki



- **There are many stadiums in Moscow. The Central Stadium is in Luzhniki. Many competitions and football matches are held there.**
- **В Москве много стадионов. Центральный стадион – Лужники. Здесь проходит большое количество различных соревнований и футбольных матчей.**

Olympic village



□ The Olympic village was built for the 22nd Olympic Games in Moscow in 1980. It is a big complex for sport games.

□ В 1980 году в Москве была построена Олимпийская деревня для 22 Олимпийских игр. Это очень большой спортивный комплекс.

